
Zápis č. 17 (41) ze zasedání Akademického senátu FIT VUT konaného dne 3. 10. 2006  

Zasedání se konalo ve 13:00 hodin v zasedací místnosti CVT L116.  

Přítomni: Zendulka, Lampa, Kunovský, Meduna, Fučík, Křena, Kočí, Vojnar, Beran, Letko, 
Hejč, Filip  

Omluveni: - - -  

Hosté: Hruška, Bouša, Eysselt  

Program: 

1. Schválení programu jednání  
2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání  
3. Projednání Pravidel pro přijímací řízení a podmínek pro přijetí ke studiu 

v bakalářském studijním programu na FIT VUT v Brně (proděkan Ing. Eysselt)  
4. Informace o čerpání schváleného rozdělení finančních prostředků FIT na rok 2006 

(tajemník Ing. Bouša)  
5. Příprava doplňovacích voleb do AS FIT (dr. Kočí)  
6. Legislativní záležitosti (dr. Křena)  
7. Informace z KR a KD (doc. Zendulka)          
8. Informace z AS VUT, RVŠ (doc. Kunovský, dr. Křena)  
9. Různé  
10. Stanovení termínu příštího zasedání AS FIT 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl doc. Zendulka.  

Ad 1) Schválení programu jednání 

Program jednání AS FIT byl doplněn oproti původnímu návrhu o bod 3) Projednání Pravidel 
pro přijímací řízení a podmínek pro přijetí ke studiu v bakalářském studijním programu na 
FIT VUT v Brně (proděkan Ing. Eysselt). Takto upravený program byl bez připomínek 
schválen.   

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání 

K zápisu č. 16 (40) ze zasedání AS FIT konaného dne 22. 6. 2006 nebyly žádné připomínky.  

Ad 3) Projednání Pravidel pro přijímací řízení a podmínek pro přijetí ke studiu 
v bakalářském studijním programu na FIT VUT v Brně (proděkan Ing. Eysselt) 

Děkan prof. Hruška předložil AS FIT návrh č. 9/2006 na projednání Pravidel pro přijímací 
řízení a podmínek pro přijetí ke studiu v bakalářském studijním programu na FIT VUT 
v Brně. Z návrhu nevyplynuly žádné změny. 

Na základě návrhu děkana AS FIT tento dokument projednal a z řad členů AS nevzešly žádné 
náměty či připomínky.  



Ad 4) Informace o čerpání schváleného rozdělení finančních prostředků FIT na rok 2006 
(tajemník Ing. Bouša) 

Doc. Zendulka předal slovo proděkanovi a tajemníkovi Ing. Boušovi, který na zasedání předal 
členům AS tabulkový přehled příjmů a výdajů schváleného rozdělení finančních prostředků 
FIT ke dni 26. 9. 2006 a doplnil jej podrobným výkladem. Čerpání prostředků je příznivé 
a vzhledem k předpokládanému nedočerpání některých položek vytváří prostor pro dodatečné 
čerpání vzniklé disponibilní rezervy. Ing. Bouša sdělil návrh na její čerpání a doporučuje 
následující řešení: 

 posílit objem mzdových prostředků o asi 3 milióny Kč (posílit částku na další výplatu 
ze 150 % na 250 % měsíčního platu),  

 posílit částku na výplatu stipendií o 500 tisíc Kč,  
 posílit celofakultní položku na zálohy na energie o 500 tisíc Kč,  
 další zbylou rezervu převést buď do FRIMu nebo do stipendijního fondu před 

rozdělením hospodářského výsledku s tím, že do stipendijního fondu je horní hranice 
omezena předpokládanou výší výplaty stipendií pro příští fiskální rok, tj. cca 2, 6 
miliónů Kč.  

Doc. Zendulka otevřel na toto téma diskuzi. Bc. Hejč vznesl dotaz, zda by nebylo možné 
posílit mzdový fond o nižší částku ve prospěch FRIMu. Ing. Bouša dotaz zodpověděl s tím, že 
informaci o možnosti převodu disponibilní finanční rezervy do FRIMu či do stipendijního 
fondu obdrží od pana kvestora během příštích 14 dnů. Diskutovala se proto priorita 
jednotlivých navrhovaných přesunů. Výsledkem byl návrh na posílení záloh na energie, 
částky na stipendia a mzdových prostředků na další výplatu ze 150% na 230% měsíčního 
platu. Zbytek z původně navrhovaného zvýšení objemu mzdových prostředků na další výplatu 
(20%) se bude případně schvalovat na příštím zasedání AS FIT s ohledem na možnost 
převodu disponibilní rezervy do FRIMu nebo stipendijního fondu a aktualizované informace o 
stavu čerpání finančních prostředků. 

Doc. Zendulka poděkoval Ing. Boušovi za poskytnuté informace.  

Hlasování 1  

Hlasovalo 12 členů AS FIT, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů se zdrželo a 0 hlasů proti.  

Usnesení 1  

AS FIT projednal informace o čerpání schváleného rozdělení finančních prostředků FIT ke 
dni 26. 9. 2006 a schvaluje rozdělení vzniklé disponibilní finančního rezervy následujícím 
způsobem: 

 posílit celofakultní položku na zálohy na energie o 500 tisíc Kč,  
 posílit stipendijní fond o 500 tisíc Kč,  
 v říjnové výplatě realizovat další plat ve výši 150% měsíčního objemu.  

AS FIT doporučuje Ing. Boušovi, aby projednal možnost převodu případných dalších zbylých 
finančních prostředků do FRIMu nebo do stipendijního fondu před rozdělením hospodářského 
výsledku.  



Ad 5) Příprava doplňovacích voleb do AS FIT (dr. Kočí)  

Doc. Zendulka na úvod objasnil důvody, které vedly k tomu, že doplňovací volby proběhnou 
podle stávajícího předpisu, jež nám ale umožňuje již elektronické volby. Jde o to, že k námi 
předloženému návrhu změn Volebního a jednacího řádu AS FIT LK AS VUT neakceptovala 
některé námi navrhované změny a sama navrhla úpravy, které je potřeba, abychom projednali. 
Po dohodě s dr. Křenou doc. Zendulka předsedkyni LK sdělil, že vše ještě pořádně 
promyslíme, protože ani jimi navrhované řešení není asi nejlepší pro námi navrhované tři 
volební obvody.  

Ing. Lampa informoval členy AS, že na elektronické volby jsme technicky připraveni. 
Dr. Kočí, předseda volební komise, připomněl, že termín doplňovacích voleb je stanoven na 
středu 18. 10. 2006 od 8:00 do 24:00 hodin a předložil členům AS k projednání a případnému 
schválení pokyny k doplňovacím elektronickým volbám do AS FIT 2006.  

Hlasování 2  

Hlasovalo 12 členů AS FIT, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů se zdrželo a 0 hlasů proti.  

Usnesení 2  

AS FIT projednal a schválil Pokyny k doplňovacím volbám do AS FIT 2006 v předložené 
podobě. Pokyny budou zveřejněny na www stránce AS FIT.  

Ad 6) Legislativní záležitosti (dr. Křena) 

Dr. Křena, předseda Legislativní komise AS FIT, připomněl, že LK měla za úkol zkusit 
navrhnout řešení změn, které LK AS VUT neakceptovala. Jde o přechod studentů mezi 
programy a přiřazení doktorandů do volebního obvodu doktorandů (je třeba ponechat 
zachování možnosti volby volebního obvodu u doktorandů, kteří jsou současně akademickými 
pracovníky).  

V rámci rozpravy se diskutovaly výhody a nevýhody návrhů na 2 volební obvody (akademičtí 
pracovníci a studenti) versus 3 volební obvody (akademičtí pracovníci, studenti Bc. a Mgr., 
studenti Ph.D. programu).  

Návrh na 2 volební obvody by byl jednotný s AS VUT a jednodušší (1 komora = 1 volební 
obvod). Nevýhodou by bylo, že by nebylo zaručeno zastoupení doktorandů v případě 
nestrukturované kandidátní listiny, resp. potřeba strukturované kandidátní listiny (studenti Bc. 
a Mgr. programu, studenti Ph.D. programu), a fakt, že zástupce doktorandů by volili nejen 
studenti Ph.D. programu.  

Návrh na 3 volební obvody má výhodu v tom, že by studenti Ph.D. programu měli v AS FIT 
vždy svého zástupce a že by byl volen pouze studenty Ph.D. programu.  

Na základě diskuze navrhl doc. Zendulka nechat hlasovat o návrhu na 3 volební obvody. 

Hlasování 3  

Hlasovalo 12 členů AS FIT, z toho 11 hlasů pro, 1 hlas se zdržel a 0 hlasů proti.  



Usnesení 3  

AS FIT projednal a schválil podání návrhu LK AS VUT na koncepci 3 volebních obvodů.  

Hlasování 4  

Hlasovalo 12 členů AS FIT, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů se zdrželo a 0 hlasů proti.  

Usnesení 4  

AS FIT projednal a schválil koncepci 3 volebních obvodů. AS FIT tímto pověřuje LK AS 
FIT, aby připravila variantu se 3 volebními obvody, kterou doc. Zendulka a dr. Křena 
předjednání v LK AS VUT.   

Ad 7) Informace z KR a KD 

Informace z kolegia rektora a z kolegia děkana jsou k dispozici v zápisech a na WWW 
stránkách školy a fakulty.  

Ad 8) Informace z AS VUT, RVŠ (doc. Kunovský, dr. Křena) 

Doc. Kunovský podal aktuální informace z posledního zasedání AS VUT dne 26. 9. 2006, 
zejména o probíhající reorganizaci rektorátu, o oddálení schvalování Pracovního řádu 
a přípravě projektu CETI.  

V souvislosti s řadou dotazů a námitek týkajících se příspěvku zaměstnavatele na penzijní 
připojištění nebo životní pojištění žádají členové AS FIT zástupce  fakulty v AS VUT, doc. 
Hanáčka a doc. Kunovského, aby se na příštím zasedání AS VUT pokusili vznést dotaz 
ohledně výběru makléřské společnosti, která bude pro zaměstnance VUT sjednávat uzavírání 
penzijního a životního pojištění a dotaz k poskytnutí osobních údajů zaměstnanců VUT této 
makléřské společnosti, jež by mohlo narážet na zákon o ochraně osobních údajů.   

Další podrobné informace ze zasedání Akademického senátu VUT a Rady VŠ jsou k dispozici 
v zápisech na WWW stránkách školy a RVŠ. 

Ad 9) Různé 

Bez požadavků do zápisu.  

Ad 10) Stanovení termínu příštího zasedání 

Příští řádné zasedání AS FIT se bude konat v úterý 7. 11. 2006 ve 13:00 hodin v zasedací 
místnosti CVT L116.  

Zapsala: Eva Svánovská, DiS. 

doc. Ing. Jaroslav Zendulka, CSc., předseda AS FIT v.r. 

Zdeněk Letko, předseda studentské komory AS FIT v.r. 


